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Stop JJOO denuncia que es continuen 
destinant recursos “per preparar el terreny” 
d’una candidatura olímpica 

Han demanat a la Generalitat que es deixi de subvencionar 
estacions d'esquí privades 
  

 
Lavaquiol i Ramírez, aquest divendres a la Seu d'Urgell. / J.P.O.  

JUDIT PUJOL ODÉN (La Seu d’Urgell).- La plataforma Stop JJOO ha 
denunciat la nova convocatòria de subvencions de la Generalitat de Catalunya 
per assegurar la solvència de les estacions d’esquí alpí. Aquests ajuts es 
destinen a promoure la innovació tecnològica, contribuir a la creació de neu 
artificial, renovar remuntadors i maquinària i rehabilitar edificis ja existents. 

Una de les portaveus de la plataforma, Marta Ramírez, ha denunciat que “es 
continuen destinant recursos per preparar el terreny cap a una candidatura 
olímpica, de manera que s’estan realitzant inversions milionàries a través dels 
pressupostos de la Generalitat i de subvencions del departament de Territori”. 



En aquest sentit, assenyalen que, com que les estacions públiques ja es 
financen a través dels pressupostos i de Ferrocarrils de la Generalitat de 
Catalunya, la subvenció reparteix els diners entre les infraestructures de 
Baqueira-Beret, Masella i Port del Compte, les tres estacions d’alpí catalanes 
de titularitat privada. Enguany, de fet, el Govern hi destinarà 1,5 milions 
d’euros. 

Per tot plegat, el col·lectiu ha demanat al Govern faci una planificació, a llarg 
termini, de les comarques de muntanya i deixi d’invertir en un model turístic 
obsolet, pel canvi climàtic. 

Un altre dels seus portaveus, Bernat Lavaquiol, ha indicat que “en lloc de 
començar a posar canons en estacions privades pagats amb diners públics, el 
que hem de pensar és on comencem a invertir aquests diners per promoure 
uns llocs de feina de qualitat, estables, que tinguin recorregut a llarg termini i 
que ens permetin adaptar-nos al canvi climàtic”. 

A més, des de la plataforma Stop JJOO han insistit a demanar que es duguin a 
terme accions per diversificar l’economia del Pirineu i reclamen que no es 
deixin de banda sector com la ramaderia o la petita indústria. 

 


